
Zápis

z řádného jednání sněmu svazku obcí Dolní Povltaví koÍaného dne 13. 

'" 
2019

v zasedací místnosti oÚ Panenské Břežanv od 11.00 hodin

Přitomní delegáti: Město Klecany - Kurhajec Ivo
obec Kozomín - Magda stýblová
obec Máslovice - Sýkorová v]adimíra
Město odo]ena Voda - Plecitá Hana
obec Panenské Břežany - HakaufMafiin
obec Zlončice - Louček Jiří
obec Vodochody ' Veselý Joseí
obec PosBiŽín - Iojtu Radim
obec\élruš-ce - šcičikorá Petra

Přcdscdl'iictvo svazku| pí. Sýkolová v1adimira' p' Bačirra ondřej, p. Kurhajec lvo
onluveni: ondřej Bačina (obec K1íčany)
Nepřítomni (neomluveni)| Kováiík (veliká Ves)

HostI vógh Mikuláš (Panenské BřeŽany)

Progřam:

1. Zahájení
2. Volba orgánů sněmu
3. Stav příplav Dne svazku
,1. Inventarizace DSO za rok 2018
5. Tranvajová tÍat' Kobylisy - Zdiby
6. Znepoplatnění D8 až k exitu 9 (Užice - Kozomírr)
7. Ruzné - Kornunální technika
č' /-aveÍ

Kontrola piítomnosti de1egátů svazku Dolní Pov]taví, dnešní jednání je usnášeníschopné' každá obec
májeden hlas, celkem 9 hlasů.

Ad. 1) Zaháiení

Pan Ivo Kurhajec přivítal de1egáty sněmu, sezlámil zástupce obcí s progÍamem dnešníbo jednání. Na
základě zaslaných matedá1ů' poŽádal přítonrné o piípadné doplnění.

Návrh uslresení|
Sněm svazku Dolni Pov1taví schva\e programjcdnání v předloženém znění.

Hlasování: pro 9, proti 0, zdřžel se 0
Usnesení schváleno

Ad. 2) volba orgánů sněmu (předsed't'. zapisov.tele. ověřoyat€lů)
I



Na základě návrhu předsednictva svazku je za předsedu sněmu navrhován p' Kurhajec' ověřovateli pí'
Šeftíková Petra a p. Stýb1ová Magda, zapisovatelkou lng' VladiníIa Sýkolová.

\ár rh usÚeseni:
soe- *u"t_u oolni povltaví sclrvaluje za předsedu sněmu pana Kwhajce, ověřovatele paní Šeíčíková
Petra a paní Stýblová Magda, zapisovatelkou lng' Sýkorová'

Hlasování: pro 9, proti 0, zdřžel se 0

Usnesení schváleno'

Ad 3) stav příDřav Dne sYazku

Den svazku se koná v obci Máslovice dne l5' 6. 20l9 od 09.00 hodin, aktuální ín1bm]ace sdělila pí.
ŠeÍčíková z Větrušio společně s panen vese]ýrn z vodochod, pioběh1a diskuse' přislíbena pofioc od
ostatních starostů. Zahájeni kultumílro programu ve 13 hodin a oficiální zahájení se stalosty od 14

hodin. Navržené sporty: ma]ý fotba]' nohejbal, vybíjená dětí' další budou oznámeny' Další konkrétní
iníbrmace budou sdě]er'ry na r'rejbližším zasedání svazku'

Návrh UŠnesení:
Suěm DSo bele na včdomí informace o staw příprav

Ad ,l) Inventarizace DSO za rok 2018

P' Kulhajec přečetl hrventarizaění zprávll DSo za rok 2018.

\á\ rh urne\enii
sněm DSo scbvaluje Inventarizační zprálu za iok 2018'
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0.
I ]snesení schváleno

Ad 5) Tramvaiová tral'Kobylisy - Zdibv
P' Kurhajec informoval o zahájení zjiŠťovací říZení záměIu tlanvajové trati podle $ 7 zákona č.

100/2001 Sb'' o posuzování vli!ú na Životní prostředí' Proběh1a diskuse. starostové se obávají
nedostatečné aekvence 1inkowých autobusů, zhoršení komfortu costujících zejména nutnost přestupu
z linkových autobusů na tramvaj a z toho v}!1ýající i prodlouŽení délky dopravy do zaměstnání a do
školy. neexistence zázemí pro cestující, abso1utíě nedostačující počet parkovacích míst pro

automobily.

Návrh usnesení:
Vzhledem k závaŽrostj daného tématu staíostové DSo Dolní Povltaví poŽadu.jí' aby tento zárněl byl
posouzen d1e Ziíko]la l00/2001 (,.ve1ká ElA")
Hlasování: pro 9' proti 0, zdržel se 0.
Usnesení schváleno

Ad 6) Návrh zneDoDlatnění části dálnice D8 v části od Prah\ k €xitu 9 Úžice - Křaluř}v



Starostové obcí odo1ena voda, Kozomíq PostřiŽír požadují znepoplatněni části dálnice D8 v úsek_u

Plaha exit 9 (Úžice l(ra1upy). Tímto by se sníŽi1a zátěž u exitu 1 a snížil by se počet automobilů na
silnici 608 a tím znímila zátěŽ plo obce Klíčany, Postřižín i Kozolnín.

Nár rh u!nesení
DSo souhlasí podání žádosti o Znepop1atnění části dá]rrice D8 v úseku Praha exit 9 (Užice
Kralupy).
Hlasováníi pro 9' proti 0' zdržel se 0.
Usnesení schvá1eno

Ad 1 Různé

ZDřáva o komunální technice

Komunální technikajc zazimována a vzhledem k si1n;hl mrazům nelze tecbniku plovozovat'

v 1etošním roce dojde k ukončení doby udržitelnosti zametacího vozu. Sněm ukládá předsednictvu
DSo připravit podklady plo uŽívá]í vozu po skončení udržitelnosti plojektu v tennínu do čeruna t. r.

Zejména staíovit poplatky pro jed ot]ivé obce i pro 1inny za užívání.

Starostové obcí, ktelé vůz používají, by měly najít noŽnosti dop]ňovat vodu pro Zametací vůz ze
studní a ne z vodovodního iadu' Hla\.t]ím důvodem je šetření pitnou vodou.

Další sněm DSo se uskuteční 17. dubna 2019 v 11 hodin.

Ad. 6 ) Závěr

Jedniání sněmu bylo ukončeno v 13 hodin.

VPanenských BieŽanech dne 13. 2. 2019

Zápis byl vyhotoven dne: 13. 2. 2019

Zapisovatol:

ověřovatelé:

Ing' V1adimíra Sýkorová

paní Še1číková Petra

Paní Stýblová Magda it-\

Předseda: Rá7ítko:


